
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclavtek2i.0l.2024

Pan
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Woclawek

Zwracam sig z uprzejmq proSb4 w imieniu mieszkaric6w
Woclawka o systematyczne od6nieZanie i posypywanie sol4
lub piaskiem wszystkich chodnik6w w mieScie co poprawi
bezpieczeristw o ptzemieszczania sig pieszych.

- -uprzEmre proszgrawrrrezyoenta o pomoc w reJ sprawe.

Zpowahaniem
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